
2014D47484 Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 18 december 2014 

De vaste commissie van Economische Zaken heeft mij op 9 december jl. 
gevraagd met een reactie te komen op de klacht van het Platform 
Verantwoord Huisdierenbezit over de wijze waarop de positieflijst tot 
stand zou zijn gekomen. Ik kan tot mijn spijt niet binnen de gestelde 
termijn hieraan voldoen omdat ik nog het advies van de Positieflijst 
Advies Commissie moet ontvangen. 

Deze commissie zal mij in januari 2015 adviseren. Ik beoog de positieflijst 
1 februari 2015 in te voeren. In de loop van januari zal ik u daar verder 
over informeren. 

De Staatssecretaris van Economische Zaken,
S.A.M. Dijksma
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